
Sr. Tato Prat 

President 

Federació Catalana de Motociclisme 

Benvolgut President, 

Primer de tot, volem que feu arribar a tota la junta de la Federació que representeu el 

més profund agraïment per la vostra tasca i dedicació a la promoció de l’esport català, 

en aquest cas, el motociclisme, que tants d'èxits ha donat a Catalunya. 

Tanmateix, donar-vos les gràcies també per poder compartir amb vosaltres el nostre 

posicionament respecte la pràctica del vostre esport, en un moment tan important com 

la campanya electoral de les properes eleccions al Parlament de Catalunya. 

Per JUNTS+, des de la Sectorial d’Esport i Activitat física, sabem el model que volem 

desenvolupar la propera legislatura. Catalunya gaudeix avui d’una xarxa d’entitats 

referent a nivell internacional. Aquest èxit és sens dubte també mèrit de la coordinació 

de totes elles a mans de les respectives Federacions i Clubs Esportius, un model que 

cal preservar. Cal afegir, en el cas del motociclisme, l’existència d’un potent teixit 

industrial que s’ha de seguir potenciant des d’un òptica de col·laboració publica-privada. 

En aquest sentit, i tal com apuntàveu en el vostre escrit, creiem fermament que cal 

considerar totes les parts involucrades en el bon desenvolupament de la llei d’accès al 

medi natural i la pràctica esportiva de disciplines com és el Trial o l’Enduro. L’aposta per 

fer aquestes activitats sostenibles i el compromís que adquireix la Federació i els seus 

col·laboradors amb els Ajuntaments i entitats ha de ser el de vetllar per la conservació 

dels espais naturals i garantir un accés al medi natural responsable per part dels 

practicants d’aquests esports. 

Proposem que es pugui crear un reglament de la llei, consensuat amb totes les parts 

implicades on, a banda de regular l’organització de les proves federades, també s’indiqui 

com ha de ser la bona practica d’aquests esports pels federats a la Federació Catalana 

de Motociclisme quan es practica a nivell amateur. 

Proposem vehicular tant les peticions de curses com la creació de noves àrees de 

pràctica del Trial i Enduro amb la creació d’una estructura política i administrativa 

clarament identificable i central en l’àmbit de l’esport esport i l’activitat física. 

Per tots els antecedents que coneixem, i donada la contextualització que acabem de fer, 

creiem que per afrontar la qüestió que ens plantegeu caldrà crear un grup de treball 

específic, en el qual hi siguin representades totes les parts (administració, Federació, 

propietaris, practicants, indústria, organitzadors, entre d’altres). 

Aquest és el lideratge que proposem des de Junts+ i la Sectorial d’Esport i Activitat física 

per preservar una activitat esportiva de valor afegit, tan cultural, com social, econòmic i 

patrimonial, dins del marc de la sostenibilitat i respecte al medi natural que estableix la 

normativa. 

Catalunya ha de seguir liderant el sector industrial del motociclisme. Hem de treballar 

des d’un nou Govern, ambiciós i amb empenta, ajudant a continuar sents líders en la 



innovació i el desenvolupament de tecnologia dins d’aquest sector. Les fonts d’energia 

sostenible han de tenir molta més presencia en la practica d’aquests esports i 

l’experiència que tenen les empreses catalanes s’ha de veure recolzada pel nou Govern 

de la Generalitat, confiant en la bona feina de les empreses catalanes. També cal 

acompanyar a la Federació i als clubs en la creació de noves competicions sostenibles. 

Creiem que el camí s’ha de fer junts i la bona disposició per part de la Federació 

Catalana de Motociclisme ha de tenir resposta per part del nou Govern a partir del 12M, 

per poder continuar tots plegats gaudint d’uns esports que estan fortament arrelats al 

nostre país i que fa dècades que obtenen èxits que ens enorgulleixen com a país. 

L’esport català requereix lideratge al capdavant del Govern. Ens agradarà comptar amb 

el vostre suport i ajuda des de la Federació Catalana de Motociclisme, per fer del nostre 

un país esportiu de referència. Restem per tant  a la seva disposició per continuar rebent 

les propostes de la Federació i els seus federats, i treballar per fer-les possible. 

Salutacions cordials, 

Jordi Utiel 

Sectorial d’Esport i Activitat física de Junts 

Junts + Carles Puigdemont per Catalunya 


